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Sammanträdesprotokoll § 167 - § 197 

Styrelse  
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid 

Tid Plats 
2011-03-05 – 2011-03-06 
 

St. Jakobs kyrka, Göteborg 

Närvarande ledamöter  
Sanna Boij  
Miriam Carlsson  
Lars Dalesjö §§ 173-197 
Josefine Englund §§ 167-180 
Christer Jonsson §§170-197 
Karin Kopparmalms  

Malin Ljungdahl  
Pether Nordin 
Per Rydwik 
PA Sahlberg 
Erik Wagnborg 
 

Dessutom närvarande  
Johan Nilsson §§ 167-170 
 

Anders Marklund   §§ 167-179 
Lasse Svensson §§ 167-179,  
  181-197 
 

Ej närvarande  
Elaine Erlandsson Lindblom   
 

 

Ordförande Protokollsekretare 
Per Rydwik Erik Wagnborg 

Justerare  
PA Sahlberg  
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§ 167 Mötets öppnande samt inledning 

Per Rydwik förklarade sammanträdet öppnat. Sanna Boij inledde med att knyta an till söndagens 
bibeltext. 
 

§ 168 Val av sekreterare samt justerare för mötet 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att välja Erik Wagnborg till sekreterare samt 
att utse PA Sahlberg att jämte ordförande justera protokollet. 
 

§ 169 Fastställande av föredragningslistan 

Per Rydwik rapporterade att en handling från Missionskyrkans ledningsgrupp hade inkommit 
sent på grund av sjukdom. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att godkänna föredragningslistan med föreslagna tillägg.  
att ändå behandla den sent inkomna handlingen. 
 

§ 170 Namn för den nya kyrkan 

Erik Wagnborg redogjorde för handlingen Sanna Boij, Lasse Svensson och Erik Wagnborg skrivit 
där de propagerar för Equmeniakyrkan som namn på den nya kyrkan. Sanna Boij redogjorde för 
beredningsgruppens tankar om förankringsprocessen. Johan Nilsson redogjorde för det beslut 
som equmenias styrelse tog i ett telefonmöte i torsdags, vilket innebar att equmenia är villiga att 
dela med sig av sitt namn men om de ska byta namn behövs ett beslut på riksstämman. 
 
equmenia menar att hantering av två ”varumärken”, equmenia och equmeniakyrkan parallellt, 
behöver hanteras professionellt och att den kompetensen är så specialiserad att den inte finns 
inom våra organisationer idag. equmenia menar vidare att det är en fördel för equmenia att knytas 
tydligare mot kyrkan. 
 
Styrelsen diskuterade vidare kring hur mycket förberett det kan finnas inför bildarmötet . 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att föreslå namnet Equmeniakyrkan till det gemensamma styrelsemötet 23-25 mars. 
att uppdra åt equmenia att, i samråd med kommunikationsavdelningarna på samfunden, ta 

fram en uppdragsbeskrivning för ett konsultuppdrag för namnhanteringen. 
att uppdragsbeskrivningen finns klar inför mötet på Lidingö.  
att highlightsen innehåller en beskrivning på vårt resonemang och går till samfunden. 
att vi skriver ett pressmeddelande till Sändaren och Dagen som anpassar sig till Sändarens 

pressläggning. 
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§ 171 Prioriterade satsningar 

Lasse Svensson rapporterade att en grupp bestående av honom själv, Anders Jonåker, Linda 
Axelsson samt Peter Svanberg efter ett inspirerande samtal utifrån ledorden inåt – utåt – framåt 
kopplat till täcka – tända – sända enats om att föreslå att de tre prioriterade satsningarna för den 
nya kyrkans första verksamhetsår skulle kunna vara: 

- Ordet – Vi vill utmana den enskilde att bli läsare! 

- Uppdraget – Vi vill utmana de lokala församlingarna att börja ställa de rätta frågorna 
omkring sitt uppdrag! 

- Trovärdigheten – Vi vill utmana hela kyrkan att vara trovärdig och hållbar på alla plan 
och i alla avseenden! 
 

Ett samtal följde där bl. a. nämndes att för att kunna arbeta med dessa tre områden behöver tre 
arbetsgrupper tillsättas, vilka ska rapportera till styrelsen, under våren för att kunna presenteras 
vid bildarmötet. Tydlighet i arbetet måste också eftersträvas. Det är viktigt att det finns möjlighet 
för de tjänstemän som kommer in i processen att de kan påverka processen.  
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt arbetsgruppen  

att fortsätta tänket. 
att förbereda för att kunna ange resursbehov i budget. 
 

§ 172 Strategiska inriktningsarbetet 

Anders Marklund och Lasse Svensson rapporterade från projektgruppen för det strategiska 
inriktningsarbetet. De redogjorde också för projektgruppens uppdrag: 
Syftet är att ta fram strategiska inriktningar för den nya kyrkan med utgångspunkt i den 
strategiska plattformen. Projektgruppen ska ge underlag för de strategiska inriktningarnas 
konsekvenser för organisation och resursbehov. Gruppens arbete ska också utgöra underlag för 
den nya kyrkans verksamhetsplan.  
 
Ett samtal följde där styrelsen gjorde vissa redigeringar i det skriftliga dokumentet som hade sänts 
ut före sammanträdet, samt uttryckte att regionsamlingar inte känns aktuella. Det vore bättre med 
någon typ av framtidsverkstad eller fokusgrupper där man lyssnar in ett speciellt område. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten. 
att uppdra åt Anders Marklund och Lasse Svensson att föra tillbaka synpunkterna till gruppen.  
 

§ 173 Verksamhetsplan 

Christer Jonsson redogjorde för det förslag till verksamhetsplan för den nya kyrkans första år 
som han, Karin Kopparmalms och Erik Wagnborg skrivit, vilket också hade tillsänts styrelsen 
före sammanträdet. 
 
Styrelsen diskuterade sedan kring tidsplan och hur den redogjordes för i verksamhetsplanen.  
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
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att tacka för rapporten. 
att uppdra åt Christer, Karin och Erik 

att  ta hänsyn till styrelsens synpunkter i fortsatt beredning. 
att ett reviderat förslag skall föreläggas samfundsstyrelserna vid det gemensamma 

sammanträdet på Lidingö den 25-26 mars 2011.  

§ 174 Rapporter: Kontakter i församlingar 

Anders Marklund rapporterade från församlingsbesök. Han har varit i St Jakobs kyrka i Göteborg 
samt mött Missionskyrkans distrikt Södra Götaland i Växjö. Samlingarna hade präglats av ett 
stort engagemang. Majoriteten var positiva till strategisk plattform, teologisk grund och stadgar. 
Lasse Svensson hade varit i Trefaldighetskyrkan i Stockholm, hos församlingar i Umeå, Vännäs 
och Luleå. Det hade varit mestadels gemensamma samlingar med positiv respons. 
 
Hur det blir med samlingen 7 april i Mariestad är fortfarande oklart. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten. 
 

§ 175 Rapporter: Samfunden 

Lasse Svensson rapporterade kring att det förslag som anslutningsprocessen till nya kyrkan SBs 
missionsstyrelse lagt har vållat stor debatt, framförallt inom Klassisk kristen baptism där det bl.a. 
kallats brott mot europarätten. Lars Dalesjö rapporterar att Andreas Möller i missionsstyrelsen 
har en alternativ modell som det samtalas kring för tillfället. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten. 
 

§ 176 Rapporter: Brev från Karin Wiborn 

Sanna Boij och Lasse Svensson rapporterade från de samtal de fört med Karin Wiborn kring den 
frustration hon gett uttryck för pga bristande delaktighet i processen. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten. 
att uppdra åt Sanna Boij att svara på brevet. 
 

§ 177 Rapporter: Vårturné 2011 

Lasse Svensson rapporterade att han tillsammans med Tomas Boström kommer att ha några 
samlingar i Göteborg nästa helg. Det blir en medarbetarsamling på fredagen, en offentlig samling 
och viskonsert på lördagen samt gudstjänst på söndagen. Diakonia och Räddningsmissionen 
deltar liksom PA Sahlberg. En motsvarande helg blir i Stockholm 9-10 april. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten. 
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§ 178 Rapporter: Böndag 

Lasse Svensson rapporterade att ett upprop om att låta fastetiden bli en bönetid för den nya 
kyrkan nu finns på hemsidan. Ett brev undertecknat av samfundens ledare Christian Alsted, 
Karin Wiborn och Göran Zettergren hade skickats till alla församlingar. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten 
 

§ 179 Rapporter: GF-ung 

Anders Marklund rapporterade om gruppens arbete. Rapporten från GF-ung hade redan skickats 
till projektgruppen som arbetar med de strategiska inriktningarna och där tagits emot väl. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten 
 

§ 180 Kyrkoledare 

Per Rydwik redogjorde för processen och det arbete som rekryteringsgruppen bedrivit. 18 samtal 
hade hållits med nominerade personer som ställt sig tillfogande som kyrkoledare. Alla hade 
intervjuats minst en gång. Sju personer hade gruppen träffat två gånger. Samtliga dessa passar väl 
in i den profil styrelsen tidigare tagit fram, men är helt olika på andra sätt. Gruppen kommer till 
styrelsen utan huvudförslag då kandidaten precis innan mötet meddelat att den inte står till 
förfogande. 
 
Styrelsen förde därför en diskussion om ledarskap och styrelsens syn på ledarskap. Styrelsen 
konstaterade att inga övermänniskor finns och att ett ledarskap behöver kompletteras med en 
struktur. Flera ledamöter menade att ett ledarskap kan bestå av flera personer.  
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att bordlägga frågan till dagen efter 
 
Vid söndagens diskussion landade styrelsen i en inriktning med ett sidospår som skall föras till 
vägs ände. Gällande förankring bör också göras, men inte för brett. Gruppen har haft en 
avstämning med Göran Zettergren. Vi syftar till att presentera vårt förslag förankrat på det 
gemensamma sammanträdet med samfundsstyrelserna den 25-26 mars 2011. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att rekryteringsgruppen jobbar vidare i enlighet med den diskussion styrelsen haft. 
att tacka gruppen för gediget och gott jobb så här långt. 
 

§ 181 Rapporter: Gemensamma presidiet 

Per Rydwik rapporterade från sammanträdet med de gemensamma presidierna genom att 
presentera det senaste protokollet. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att lägga protokollet till handlingarna. 
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§ 182 Rapporter: RUT 

PA Sahlberg rapporterade att de framtida frågor RUT kommer att behandla är 
1) liturgi 
2) demokrati/konsensus  

Vidare hade RUT gjort en översikt på den strategiska plattformen och teologisk grund samt 
delgett remissarbetsgruppen sina synpunkter på hur dokumenten korrelerar. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att lägga rapporten till handlingarna. 
 

§ 183 Arbetsgrupp: Regional närvaro 

Lasse Svensson rapporterade att han och Johan Nilsson kontaktat de namn som nämndes vid 
styrelsens sammanträde i februari. PG Persson, Krister Hambre, Fred Nilsson samt Mikael 
Ivarsson hade tackat ja. 
 
Samtal förs med Missionskyrkans distriktsföreståndargrupp om hur de skulle kunna vara 
representerade.Gruppen är tänkt att komma igång snarast så att det finns något att rapportera i 
juni.  
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten 
att uppdra åt Lasse Svensson och Johan Nilsson  

att vara sammankallande till gruppens första möte. 
att i det fortsatta arbetet med rekrytering till gruppen ta särskild hänsyn till 

könsbalansen samt aktivt arbeta för att den utjämnas. 
 

§ 184 Rapporter: Kommunikationsstrategigruppen 

Inget att rapportera. 
 

§ 185 Rapporter: Konferens 2012 

Lasse Svensson rapporterade att ett möte med equmenia, SVT och någon från gemensam framtid 
bör kunna bli av veckan som kommer. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten 
 

§ 186 Remissgruppen: Teologisk grund 

Lasse Svensson rapporterade att arbetet fortskrider. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för gott arbete. 
att förelägga teologisk grund till det gemensamma sammanträdet med samfundsstyrelserna den 

25-26 mars 2011. 
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§ 187 Remissgruppen: Kyrkostadgar 

Lasse Svensson rapporterade att arbetet fortskrider. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att förelägga stadgar till det gemensamma sammanträdet med samfundsstyrelserna den 25-26 

mars 2011. 
att framföra ett stort tack till remissgruppen. 
 

§ 188 Valberedningen 

Per Rydwik rapporterade att valberedningen hade skickat fyra frågor till oss. Utifrån dessa fördes 
en diskussion. Diskussionen mynnar i att vi rekommenderar att ordförande arvoderas under år 1 
och att en arbetsgrupp som till kyrkokonferensen 2012 föreslår en policy kring arvodering och 
annan ersättning bör tillsättas 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt PA Sahlberg att ta fram utkast till revisorsinstruktion, vilket behandlas under 

styrelsens sammanträde i maj. 
att uppdra åt Per Rydwik att utifrån dagens samtal svara valberedningen. 
 

§ 189 Bildarmötet 

Lasse Svensson redogjorde för de tankar han hade kring bildarmötet. Detta är något helt nytt 
som sker och möjligen skulle ett byggtema av något slag kunna prägla mötet. 
 
Lars Dalesjö berättade att Baptist World Alliances ordförande John Upton kommer att finnas på 
plats och kanske skulle kunna fylla en roll. 
 
Styrelsen uttryckte att eftermiddagen skall ägnas åt något som är lätt att krympa i omfång om vi 
får ont om tid. Anslaget för eftermiddagen bör vara brett ekumeniskt. Vi behöver också engagera 
en lokal stockholmsgrupp som kan jobba med det praktiska. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt Lasse Svensson att arbeta vidare med frågan utifrån dagens samtal. 
 

§ 190 Lokaler 

Erik Wagnborg rapporterade att en ekonomisk förening har bildats för att hantera Alviks 
gemensamma funktioner. GF-föreningen rekommenderas att bli medlem i föreningen. Han 
rapporterade vidare att frågor har ställts från flera församlingar om hur det blir med nuvarande 
system, exempelvis Skutan och Repet, vid överföringen till den nya kyrkan. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att tacka för rapporten. 
att gå med i ekonomiska föreningen. 
att församlingarna kan vara lugna i att kontinuitet i systemen kommer att garanteras, men att 

alla system så småningom också kommer utvärderas, prövas och eventuellt ersättas. 
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§ 191 Ekonomigruppens arbete 

Pether Nordin rapporterade att ekonomigruppen tittar på olika modeller för 
förmögenhetsförvaltningen. De skissar också något på hur stort det egna kapitalet kan vara. 
Fortsatta diskussioner krävs. Gällande pensionsfrågan har den lite gått i stå. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt ekonomgruppen att utreda pensionsfrågan och belysa alternativ. 
att poängtera att styrelserna måste fatta beslut i samförstånd med varandra.  
att det är önskvärt att fatta beslut i oktober. 
 

§ 192 Budget för närmaste året 

Styrelsen diskuterade hur en budget för det första året skulle kunna se ut. Det måste göras en 
rambudget utifrån det arbete som behöver göras gällande etablering, projektledning, arbetet med 
verksamhetsplan, regionutredning etc. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt Pether Nordin och Per Rydwik att utarbeta ett förslag till budget. 
att uppdra åt Erik Wagnborg att göra en beräkning av den uppskattade hyreskostnaden för 

lokalerna i Alvik. 

§ 193 Inkomna handlingar: brev från THS 

Per Rydwik anmälde ett brev som inkommit från Teologiska högskolan, Stockholm. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att noterat att den med tacksamhet tagit emot brevet. 
att uppdra åt Per Rydwik att besvara brevet och därmed informera högskolan om att frågan tas 

med i den fortsatta verksamhetshanteringen som sker under Elisabeth Lindgren. 
 

§ 194 Inkomna handlingar: Brev från Östra Götalands distrikt 

Per Rydwik anmälde ett brev som inkommit från Östra Götalands distrikt i Missionskyrkan. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att uppdra åt Per Rydwik att besvara brevet och därmed tacka för åsikterna och berätta att 

styrelsen tar med dem i det fortsatta arbetet med regioner och verksamhet. 
 

§ 195 Inkomna handlingar: Brev frånMissionskyrkans ledningsgrupp 

Per Rydwik anmälde ett brev som hade inkommit från Missionskyrkans ledningsgrupp. Han 
rapporterade samtidigt att han i samband med ordförandegruppens behandling av frågan 
muntligt hade svarat att tillvägagångssättet inte stämmer med GF-styrelsens syn på etableringen 
av den nya kyrkan. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade:  
att bekräfta ordförandens åsikt i ärendet. 
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§ 196 Kommande sammanträden 

Per Rydwik föreslog följande: 
16 samt 23 mars Telefonmöte kring kyrkoledarfrågan 
9 april Ansvariga för regionutredningen och projektgruppen för de strategiska 

inriktningarna samt projektledaren bjuds in att delta i sammanträdet. 
6-8 maj Förläggs till Linköping och Bjärka-Säby 
18-19 juni Förläggs till Styrsö 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att godkänna ordningen 

§ 197 Avslutning 

Per Rydwik ledde oss i bön och förklarade därefter mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Erik Wagnborg 
 
 
Justeras:  
 
 
 
 
PA Sahlberg     Per Rydwik 
Justerare    Ordförande 
 
 
 


